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BASQUET ACB 

or~ e· da di osita 
654.000 eu os a I/ACB 

; . 

Es el valor de participació de la Lliga E~desa per a la temporada 2024-2025 

XAVIER PUJOL 
I LLEIDAI El Fon;a Lleida va com
plir ahir un deIs requisits indis
pensables per jugar a l'ACB: el 
pagament del valor de participa
ció de la temporada 2024-2025, 
que substitueix al canon que es 
va eliminar ja fa anys. Amb l'as
cens, el club ha de fer front al 
pagament de 2,6 milions d'eu
ros, diferits en quatre anualitats 
d'uns 654.000 euros, una quan
titat que, en cas de baixar, seria 
retornada al club. Al contrari, si 
el Fon;;a Lleida es manté durant 
almenys quatre temporades a 
la maxima categoria, llavors ja 
seria membre de pIe dret de la 
Lliga i en cas de tornar a ascen
dir ja no hauria de pagar aquest 
valor de participació. 

La transferencia de 654.531 
euros, IV A inclos, la va fer ahir 
al matí el presidimt del club, Al
bert Aliaga, que té clar que for
maran part de la Lliga el proper 
dia 16. "Estan a punt de tancar 
la nostra auditoria i que ens ha
gin demanat aquest pagament és 
bon senyal, tot i que no tinc cap 
dubte que el dia 16 la resta de 
clubs aprovaran a l'assemblea 
nostra inclusió a la Lliga",va 
assenyalar Aliaga, que va dei
xar clar que "el club no deu res a 
Hisenda, ni a la Seguretat Social 
ní a la FEB ni a treballadors ni a 

... jugadors", va assenyalar. 

Hasbrou(k, preparat per liderar 
D'altra banda, Kenny Has

brouck, que seguira al For<;a 
Lleida igual com Rafa Villar, 
va declarar en una entrevista al 
portal Campo Atrás que "tinc 
un feeling especial amb el Ge
rard (Encuentra), noto la seua 
confian<;a en el meu joc i tal com 
soc a la pista em sento preparat 
per liderar el club a l'ACB". 

L'APUNT 

...-------

Ellleidata continuara dirigint el basquet catala fins al 2028. 

Ferran Aril, al capdavant de la Catalana 4 anys més 
• Ellleidata Ferran Aril se
guira quatre anys més dirigint 
les destinacions del basquet 
catala, després que la seua 
candidatura fos l'única que 
es va presentar en el termini 
que va concloure divendres 
passat. La junta electoral 
de la Federació Catalana de 
Basquet (FCBQ) es va reu
nir aquest dilluns i va decidir 
proclamar-lo president de for
ma automatica per al període 
que va del 2024 al 2028, anul
lant-se així les eleccions del 20 

de julio!. Aril, que va prendre 
possessió del carrec a mitjans 
del 2019 agafant el relleu de 

.Joan Fa un any abans que aca
bés el seu mandat, va expres
sar la satisfacció per seguir al 
capdavant de l'estament i va 
assegurar que "hem treballat 
de valent durant aquests qua
tre anys al comandament de 
la federació, superant reptes 
importants, i la nostra maxi
ma iHusió era poder continuar 
avan<;ant de la ma deIs clubs 
afiliats, a qui agraeixo moIt 

que ens hagin fet la confian
<;a per al proxim mandat". El 
1982 es va incorporar com a 
vocal a la junta directiva de 
la Territorial de Lleida, que 
va presidir durant 25 anys, 
entre el 1994 i el 2019. Durant 
~quell període va ser membre 
de diferents comissions de la 
Federació Espanyola (FEB) en 
diverses etapes, primer com 
a assembleista, més tard a la 
Comissió Delegada, i des del 
mar<; del 2019 és membre de 
la Comissió Executiva. 


